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Kommunerne har lovhjemmel til at omklassificeres veje. Nedklassificeringer 

er tidligere gennemført i bl.a. den forhenværende Hadsten Kommune. Loven er 

sidste år ændret, bl.a. er der indført krav om et langt varsel. Det er 

således vores generelle betragtning, men jeg forstår Deres mail således, at 

De finder, at der er særlige juridiske forhold, som gør sig gældende for 

Solbakken. Med det nuværende forslag er der alene taget stilling til, hvilke 

principper der skal ligge til grund for den kommende nedklassificering. Der 

er således ikke taget konkret stilling til, hvilke veje, der præcist måtte 

være omfattet og således heller ikke vurderet, om der måtte være særlige 

lokale forhold, der adskiller sig fra de generelle. En sådan vurdering vil 

indgå i forberedelsen af den kommende sag i foråret 2012, hvor byrådet skal 

beslutte, hvilke konkrete veje, der skal omfattes. 

 

Med venlig hilsen 

Charlotte Green 
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